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*World Peace City Declaration EES

March 4, 1985

In the past, our country has experienced the sadness from an Atom Bomb
explosion.

This makes our nation determined that history will not be repeated.

All of us yearn for peace, continue making an effort to create peace, and wish
that we all can live in a peaceful environment in the future.

However, presently around the world, international affairs are becoming
increasingly tense and cause our citizens great concern.

In response to the present turmoil across the world, Matsudo City now more
than ever, willfully observe the peaceful spirit that is the fundamental
philosophy of the Japanese Constitution.

We will endeavor to maintain nationwide peace, comply with the three anti—
nuclear principles and possess the desire to abolish all nuclear weapons and
the accomplishment of permanent peace throughout the world.

Therefore, we now declare our city as the “World Peace City”.

City of Matsudo
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	大使報告書合体
	①松戸市立第一中学校　1年　山室　里花
	②松戸私立第二中学校　3年　鈴木　瑠那★追悼式代表者
	③松戸市立第三中学校　1年　梶本　大智
	④松戸市立第四中学校　1年　岩渕　蒼生
	⑤松戸市立第四中学校　2年　鈴木　美羽
	⑥松戸市立第五中学校　1年　角本　唯
	⑦松戸市立第六中学校　1年　木村　花音
	⑧松戸市立小金中学校　2年　戸邉　杏佳
	⑨松戸私立常盤平中学校　1年　吉岡　心結
	⑩松戸市立栗ケ沢中学校　1年　山口　そよ香
	⑪松戸市立六実中学校　2年　中坂　恒太
	⑫松戸市立小金南中学校　1年　稗方　結人
	⑬松戸市立古ケ崎中学校　1年　三宮　春馬
	⑭松戸市立牧野原中学校　2年　山田　彩羽
	⑮松戸市立河原塚中学校　2年　武井　優衣
	⑯松戸市立根木内中学校　1年　根古　紫央
	⑰松戸市立新松戸南中学校　2年　川満　英琉
	⑱松戸市立金ケ作中学校　1年　松本　想来
	⑲松戸市立和名ケ谷中学校　3年　大谷　莉愛
	⑳光英VERITAS中学校　2年　吉澤　一真
	㉑光英VERITAS中学校　2年　村瀬　麗奈美
	㉒専修大学松戸中学校　1年　本田　彩佳★追悼式代表者
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